美聖堂主日崇拜 Mason Sunday Service

1/26/2020

敬拜詩歌 黃曉晴 Worship Hymns Gene Huang

信息 神美善的旨意 Message God's Perfect Will

吳繼揚牧師 Pastor David Wu

雅各書 James 1:12-18

歡迎與報告 胡建國 Welcome & Anno. Jack Hu

祝禱 吳繼揚牧師 Benediction Pastor David Wu

金句: 祂按自己的旨意, 用真道生了我們, 叫我們在祂所造的萬 物中好像初熟的果子。(雅各書1:18)

Key Verse: He chose to give us birth through the word of truth, that we might be a kind of firstfruits of all he created. (James 1:18)

司琴: 胡亞舟 鼓手: James Chams

敬拜團: 盧榮典, 李會平, 戴敏, 張曉梅

招待: 湯覺民, 鮮燕, 陳雪蓮, 吳雪梅

影音: 馬知行, 張衛軍

翻譯:郭慶華

報告事項

十二月奉獻	\$163,670.09
十二月支出	\$54,363.43
十二月結算	\$109,306.66
本年盈虧	\$96,369.18

- 1. 2020 辛城教會主題:基督是磐石。
- 50 週年感恩福音特刊邀稿: 詳細內 容請看今日週報夾頁。 截稿日期為 2月底,字數限制在1000字內,請 將見證稿件交與顧正朝或孫珺弟兄 (zzfazzfa@gmail.com).
- 2019 奉獻收據: 已發了, 如有疑 3. 問,請與吳學忠弟兄聯絡。
- 4. 兒童主日學報告: 元月份開始,更 新報到方式, 使用二維碼掃描簽 到, 並每位學童會有一專屬名牌。
- 5. 2020 美聖堂暑期兒童音樂劇:音樂 劇的劇本、光碟一份\$ 20 元, T 衫 一件\$ 10元, 歡迎您訂購以及每位 孩子要預交\$5 元皮薩錢。報名單在 大堂入口桌上。請填妥預訂的單子 附上支票投入指定箱中。詳情請洽 李璐玲。4/24 週五晚上舉行試唱. 7/10-8/8 排練, 8/8 週六晚上演出。 請鼓勵您的孩子參加。
- 6. 2020 泰國短宣隊招募隊員: 歡迎凡 重生得救,16歲以上青少年及成人 基督徒參加。今天是報名截止日。二 月開始培訓課程。詳情請洽趙秋明 姊妹。
- 7. 聯合禱告會暨同工會: 1/29 週三晚 上7:30, 在美聖堂舉行。同工會議 題: 1)確認胡建國弟兄擔任美聖堂 執事: 2) 尋求通過五十週年慶典經 費兩萬元: 3)尋求通過2019巴拿巴 信心奉獻多餘的金額使用。歡迎參 加。
- 8. 美聖堂元宵節福音聚會: 2/15 週六 晚上5:30 在教會舉行。節目豐富, 備有晚餐, 兒童青少年節目。吳繼揚 牧師給與信息。請預留時間參加。
- 9. 教堂大門主牆設計徵集:截止日期 延至 2/11, 歡迎投稿。請洽湯覺民 弟兄 (Juemintang@gmail.com) 。

Announcements

December Offering	\$163,670.09
December Expenses	\$54,363.43
December Balance	\$109,306.66
Year-to-Date Balance	\$96,369.18

- 2020 CCC Theme: Jesus Christ is Our Rock.
- **Testimony Invitation for 50th Anniversary** Special Memorial Edition: Please see today's insert for details. The submission deadline is the end of Feb. The word limit is 1000. Please submit your article to Bros. Zhengchao Gu or Jun Sun (zzfazzfa@gmail.com).
- 2019 Tax Receipts: Were distributed. Please see Bro. Simon Su if you have any question.
- CSS Report: Starting Jan., children check-in will go by 2D barcode scanning, and every child will have his/her own name tag.
- 2020 Mason Children Summer Musical: The cost for the musical book and the CD is \$20 and a T-shirt costs \$10 and every child pays \$5 for pizza. Reg. form is by the entrance of Sanctuary. Please drop the completed form with a check into the designated box. Contact Linda Li for detail. The audition will be on 4/24 Fri. night, rehearsals on 7/10-8/8, and the performance on 8/8 Sat. night. Please encourage your children to participate.
- 2020 Thailand STM: Recruiting born-again Christians. Welcome vouths above 16 v/o and adults to join. Reg. deadline is today. Training will start in Feb. Please contact Sis. Amy Zhao.
- Combined Prayer Mtg. and Coworker Mtg.: Wed. 1/29, 7:30PM at Mason church. Topics: 1) Confirming Bro. Jack Hu to be the deacon in Mason church; 2) Seeking approval of the budget \$20K for 50th year anniversary celebration; 3) Seeking approval of the surplus usage in 2019 Barnabas Faith Pledge. Welcome B/S to participate actively.
- **Mason Lantern Festival Evangelistic** Meeting: Sat. 2/15, 5:30PM at Mason church. There are many programs and dinner will be provided. There will be activities for youth and children. Pastor Wu will be the speaker. Please reserve your time to attend.
- **Church Entrance Wall Design Submission:** Deadline is postponed to 2/11. Welcome to submit your design. Contact person: Bro. Juemin Tang (Juemintang@gmail.com).